

Martine Nisse is Specialized Educator, Family therapist, Trainer, Supervisor and Director of The Centre des Buttes-Chaumont in Paris, which she co-founded – The very First Family Therapy Center specializing in the care of Sexually Abused Children and their Families (1987) – she is author of Books and Articles, co-screenwriter of a feature film on incest, Shadow of Doubt (directed by A. Issermann), selected and awarded at the Venice Film Festival (1993). Martine Nisse trains in France and worldwide and currently EFTA-CIM Chair (European Family Therapy Association-Chamber of Individual Members).

Martine Nisse est éducatrice spécialisée, thérapeute familiale, formatrice-superviseuse. Elle dirige Le Centre des Buttes-Chaumont à Paris qu'elle a cofondé - le tout premier centre de thérapie familiale spécialisé dans la prise en charge des enfants victimes de violences sexuelles et leur famille (1987) – Martine Nisse est auteur de livres, d'articles et co-scénariste d'un long métrage sur l'inceste, L'ombre du doute (réalisatrice A. Issermann) sélectionné et primé à la Mostra de Venise (1993). Martine Nisse forme en France et à l'international, elle est présidente d' EFTA-CIM (European Family Therapy Association-Chamber of Individual Members).